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编辑推荐

　　Do you feel unprepared for everyday life in an English-speaking world？ Then Real Writing is justwhat you
need.You can develop the skills you need to write confidently in any situation——whether yourecompleting a
form or sending an email. Activities based around the themes of Social and Traveland Work and Study cover a
range of everyday situations and really help you to feel sure of theEnglish youre using in your daily life.　　A range
of tasks based on real-life situations and texts will give you confidence in any situation.　　Learning tips
throughout the book will help you develop the writing skills that you need.　　A unit-by-unit checklist， based
on the ALTE Can-do statements， lets you see what you have learned——and feel proud of it！This book also
gives you：　　cultural notes， helping you to feel comfortable in the English-speaking world the chance to take
your learning off the page and into your daily life， through extra real world practice tasks extra tasks for pair and
group work， giving you even more opportunities to get it right！Teachers can visit the dedicated website at
www.cambridge.org/englishskills to access completeteaching notes.
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精彩短评

1、还要多努力学习啊。只要付出，应当会有收获的。
2、很好，实用，
3、相当于英国学生的教材，可以用来培养学习素质，可是如果要考试的话，这本书显然不太实用啊
。1相当于初级，还是比较简单的。
4、新东方的书一直很值得相信。但是这套教材不太适合初学者，和自学者。（个人观点）
5、给孩子买的，一般，出国用适合
6、书的质量不错，出国的人很需要
7、帮学生买的，很不错，很适合基础笔记弱的学生学习。
8、不值这个价钱，只能课外看看
9、不错的，很好！
10、一本英语教材，还不错吧
11、剑桥的书真的很好！！打算备齐一整套！！
12、继买了听说1之后，又补充买了这本写作1。剑桥实境系列的书不仅质量好，而且内容编排合理，
很实用。总之是最近学习中对我最有帮助的辅助教材啦～～8过学习贵在勤奋功能坚持，但愿自己能
早日把这个系列学完，相信会有明显进步！
13、都是有语言环境的 非常实用 如果不是单纯为了国内考试 可以好好看看
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